

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN CEMENT FACTORIES Date: 29-06-2022 11:55:56 AM Subject: The meeting of the general assembly of creditors o</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الاسمنت الأردنية التاريخ: AM 11:55:56 2022-06-29 الموضوع: اجتماع الهيئة العامة لدائني شركة مصانع الاسمنت الا</p>
<p>An invitation to attend the meeting of the General Assembly of the creditors of the Jordan Cement Factories Company / under insolvency, which was decided to be held under the chairmanship of Judge Dr. Nihad Al-Hasban at 4:00 pm on Wednesday 10/8/2022 in the Amman Chamber of Industry - Jabal Amman Second Circle, during which the discussion will be conducted The axes of the reorganization plan and its vote by the company's creditors.</p>	<p>دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة لدائني شركة مصانع الاسمنت الأردنية / تحت الإعسار والذي تقرر عقده برئاسة القاضي الدكتور نهاد الحسبان في تمام الساعة 4 عصرا من يوم الأربعاء الموافق 2022/8/10 في غرفة صناعة عمان - جبل عمان الدوار الثاني ، والذي سيت م من خلاله مناقشة محاور خطة إعادة التنظيم والتصويت عليها من قبل دائني الشركة.</p>
<p>10-08-2022</p>	<p>10-08-2022</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Zaid Al-Fayez</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Zaid Al-Fayez</p>